
PROTOKÓŁ nr 13 
z posiedzenia                                          

Doraźnej Komisji do spraw  
Budowy Radomskiego Centrum Sportu 
Rady Miejskiej w Radomiu    
z dnia 24 maja 2021r. 

 
 
 
Na posiedzeniu obecni byli Członkowie Komisji oraz zaproszeni Goście wg listy 
obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Posiedzenie otworzył  
i na nim przewodniczył Pan Łukasz Podlewski Przewodniczący Komisji, który powitał 
wszystkich członków komisji oraz zaproszonych gości.  
Nieobecni na posiedzeniu komisji byli radna Katarzyna Pastuszka - Chrobotowicz 

oraz radny Piotr Kotwicki. W posiedzeniu Komisji zdalnie uczestniczyli Prezes 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji pan Grzegorz Janduła, Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji pan Robert Dębicki, przedstawiciel  Miejskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji pan Maciej Szczepanowski oraz Główna księgowa Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji pani Małgorzata Skrzyszewska.  

 
 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 12 z posiedzenia Komisji.  

2. Omówienie przez przedstawiciela MOSiR prac prowadzonych na terenie RCS 

od czasu ostatniego posiedzenia (zgodność z harmonogramami); 

3. Przedstawienie wszelkich zawartych aneksów oraz przedstawienie zawartych 

tzw.” protokołów konieczności” 

4. Przedstawienie sytuacji finansowej spółki w ramach prowadzonej inwestycji; 

5. Przedstawienie przez prawnika Spółki lub inną osobę upoważnioną informacji 

w zakresie prowadzonych postępowań sądowych; 

6. Przedstawienie wniosków i dokumentacji złożonej do organów administracji 

państwowej celem oddania do użytkowania hali sportowej; 

7. Omówienie wszelkich bieżących działań w zakresie wystąpienia przez 

Wykonawcę do MOSiR z wnioskami zawierającymi dodatkowe prace; 

8. Omówienie zagrożeń, które mogą wystąpić w najbliższym miesiącu na terenie 

budowy RCS; 

9. Sprawy różne. 

 
Porządek dzienny posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1. Protokół z ostatniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.  
Ad. 2. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jesteśmy w 2 punkcie 
porządku obrad. Zapraszam MOSiR do wystąpienia.  
Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – 
na hali były zrealizowane roboty te, które widzieliśmy. Do zrealizowania zostały już 
praktycznie roboty porządkujące i najważniejsze przetestowanie sprawności 
działania instalacji czyli dźwiękowego systemu ostrzegania, wentylacji, klimatyzacji 
czyli to wszystko co jest potrzebne do wygodnego użytkowania obiektu i w naszym 
kontekście też do odbioru przedmiotu umowy od wykonawcy. Jesteśmy już na 



ukończeniu, oświetlenie jest podpięte, trybuny są zasilone więc można je elektrycznie 
zsuwać i rozsuwać.  
Na stadionie odbyły się kontrolne badania gruntu. Było wykonanych bodajże 6 
otworowań i 4 albo 5 sondowań. Otwory powiedzą nam jaki jest stan gruntu na 
większej wysokości czyli czy trzeba wzmacniać trybunę. Sondowania sprawdzą czy 
grunt nadaje się do wykonania na nim posadzki. Czekamy w tym momencie na 
stanowisko konstruktora, który na podstawie tych badań powie nam po prostu jakie 
są zalecenia, co możemy wykorzystać, co wymaga naprawy i ewentualnej wymiany 
gruntu tam gdzie jest naprawdę przesączony na tyle, że nie da się go odwodnić 
skutecznie. Trwa montaż stopni trybuny północnej i idzie to w miarę sprawnie. 
Największym problemem tam będą te podkładki neoprenowe, o których 
rozmawialiśmy na budowie, ale jest to opanowane.  
W ciągu najbliższych dni planujemy odebrać układ drogowy od wykonawcy.             
Radny Marcin Majewski – chciałem zapytać o trybunę północną i południową. Jakby 
Pan mógł tak bardziej szczegółowo powiedzieć co się dzieje i dlaczego z trybuną 
południową nie jest nic robione? Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Maciej Szczepanowski – ten temat był już poruszany na wcześniejszych 
komisjach. Chodzi przede wszystkim o kolejność robót. Nie ma sensu ściąganie dwa 
razy tego samego podwykonawcy do tego samego rodzaju prac raz na trybunie 
północnej a raz na trybunie południowej. Te roboty w poszczególnych zakresach 
będą robione równocześnie tym bardziej, że w umowie nie ma rozróżnienia 
zakończenia terminu trybuny północnej i południowej. Wykonawca ma do zrobienia 
zadanie i z jego punktu widzenia najważniejsze jest żeby zrobić to jak najtaniej. 
Najtaniej jest raz mobilizować podwykonawcę, a nie kilka razy. Radny Marcin 
Majewski – czy macie Państwo rozwiązanie na trybunę południową w sensie 
poprawy szczelności? Czy już jest zlecony projekt, kosztorys, cokolwiek? 
Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – 
chodzi o podkładki neoprenowe. Mamy konstruktora, który po kolei rozwiązuje 
problemy na trybunie północnej. Chciałem zaznaczyć, że te podkładki neoprenowe to 
nie jest tylko kwestia uszczelnienia, one pełnią też funkcję konstrukcyjną więc one 
muszą przenieść obciążenia z tych górnych płyt na dolne, muszą mieć szczelność 
ogniową i muszą wygłuszać część drgań.  Radny Marcin Majewski – kiedy Państwo 
się dowodziliście, że brakuje tych nakładek? Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – kiedy została lub zostanie podjęta decyzja co do ich wymiany, naprawy 
itd.? Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej 
Szczepanowski – z tego co mi wiadomo na trybunie południowej chyba jeszcze 
decyzja nie zapadła. Dowiedzieliśmy się, że problem jest większy niż 
przypuszczaliśmy w momencie demontażu płyt z trybuny północnej. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – dowiedzieliście się, że jest problem 
na trybunie południowej tak? Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Maciej Szczepanowski – ona analogicznie jest wykonana. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – na tą chwilę stan podkładek 
neoprenowych na trybunie południowej wstępnie świadczy o tym, że trzeba tam 
dokonać napraw do ponownego ułożenia prefabrykatów – tak? Przedstawiciel 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – tak bym tego nie 
powiedział. Demontaż prefabrykatów był w całkowicie innym celu. Być może zdaniem 
projektanta będzie możliwe zastosowanie jakiegoś rozwiązania w stylu jakiejś masy 
którą może być ta przestrzeń wypełniona miedzy poszczególnymi…   
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kto jest projektantem? 
Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – 
pan Gęsiak. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy pan Gęsiak wie już 
o tym problemie? Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej 
Szczepanowski – tak, wydaje mi się, że tak. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – od kiedy wie o problemie? Przewodniczący Komisji Łukasz 



Podlewski – albo rozmawiamy poważnie albo siedzimy tutaj do 19,00. Kiedy będzie 
rozwiązany problem podkładek neoprenowych na trybunie południowej? 
Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – 
nie jestem wstanie podać daty. Mógłbym rzucać datami, ale bądźmy poważni… 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jest Pan poważy i pan nie wie.  
Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – 
absolutnie nie jestem wstanie podać konkretnego terminu Kiedy problem będzie 
rozwiązany. Chcemy oczywiście żeby to było jak najszybciej. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – czy problem tych podkładek blokuje rozpoczęcie prac 
właściwych na trybunie południowej?  Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Maciej Szczepanowski – moim zdaniem nie, ale jest to raczej pytanie 
do generalnego wykonawcy. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – kiedy 
projektant, czy konstruktor dostarczy projekty przykrycia włazu? Przedstawiciel 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Maciej Szczepanowski – dzisiaj mamy 
mieć od konstruktora ten projekt. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – 
czy potwierdza Pan, że w maju 2020 r. według Betonox-u, Betonox zgłosił, że 
projektu na ten właz nie ma w pracach, nie ma nic w dokumentacji? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – sytuacja jest kuriozalna 
ponieważ ten właz nie jest żadnym elementem konstrukcyjnym, ani elementem 
technicznie trudnym i teoretycznie generalny wykonawca mógłby wykonać taki właz 
we własnym zakresie. Zrobić tzw. rysunek warsztatowy i podłączyć go do dziennika 
budowy. Z jakichś przyczyn nie robi tego, oczekuje od nas tego projektu. My 
musieliśmy ten projekt zlecić. Projektanci mają swoje terminy. Jest to bardzo 
niewielka część, jest to robota na jeden dzień, czy dwa więc jest to problem 
z niczego. Będzie projekt i za chwilę go wykonamy tzn. generalny wykonawca go 
wykona bo projekt jutro czy pojutrze zostanie przekazany. 
Ad. 3.  Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – z otrzymanych od Państwa 
dokumentów jako członkowie komisji wiemy, że zostały zawarte dwa aneksy 28 i 30 
kwietnia. Czy mogą Państwo pokrótce o nich opowiedzieć? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – tam wszystko w tych aneksach jest. 
Czy są jakieś konkretne pytania? Jeden aneks jest terminowy, który ustala nowe 
terminy na oddanie hali do użytku. Drugi jest aneksem przesunięcia środków na 
konkretne zadania. Czy są jakieś konkretne pytania odnośnie tych aneksów bo my 
treść tych aneksów i protokołów konieczności wysłaliśmy. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – czy Betonox zgłaszał potrzebę większego zakresu zawarcia 
aneksu w zakresie wykonania utwardzenia podłoża trybuny? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – tak zgłaszał. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – kiedy? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – przy aneksie nr 8. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – czy aneks nr 9 i 10 w pełni wypełnia zakres zgłoszonych prac przez 
Betonox? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli w aneksie nr 8 był większy 
zakres a aneks nr 9 i 10 nie wypełnia tych aneksów. Jaki zakres prac w zakresie 
utwardzenia podłoża trybun pozostał do zrobienia? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 30%. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – kiedy mają zakończyć się prace w zakresie podpisanych 70%? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – na budowie 
pan dyrektor Chrobot informował, że chyba w ciągu najbliższych dwóch tygodni 
powinien zakończyć tą pracę, ale to jest pytanie do generalnego wykonawcy.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – co z pozostałymi 30%? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – będziemy tworzyć aneks 
związany ze zbiornikiem. Kiedy będziemy mieć już ostateczną decyzję co w związku 
z jego stanem technicznym i czy będziemy musieli tą płytę denną demontować wtedy 
dopiero będziemy podchodzić do tematu dokończenia tego wzmocnienia. 



Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jaki to jest wstępny koszt jeżeli 
chodzi o to 30%? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – to jest kwestia około 450 000,00 zł. Nie jestem pewny 350 000,00 zł albo 
450 000,00 zł. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jak wygląda sytuacja 
ze zbiornikiem? Na komisji pan Chrobot powiedział, że dostał e-mail, że ten zbiornik 
trzeba wymienić. Pan mówi, że takiego e-maila jeszcze nie otrzymał. To może realnie 
jak wygląda sprawa. Na co czekacie, na którego konstruktora, na które opinie? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – pan Chrobot 
żyje z tego żeby dostawać szybko pewne informacje i do nich się jakby 
dostosowywać. My czekamy na oficjalny dokument, który pochodzi od pana inż. 
Noska czyli konstruktora konstrukcji żelbetowych na stadionie. Lada moment 
powinniśmy mieć tą opinię, miała wpłynąć dzisiaj. Zaznaczał pan Chrobot na 
budowie (asekuracyjnie mówi), że do środy będą podjęte decyzje. Ja potwierdzam, 
że jeśli nie dziś to jutro w godzinach przedpołudniowych powinniśmy mieć tą opinię 
pana Noska i podejdziemy do rozwiązań. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – rozumiem. Nastąpi etap wybierania rozwiązania co do zbiornika. Czy 
go naprawiamy, czy wymieniamy, w jakim zakresie, protokół konieczności, 
sporządzenie aneksu – tak? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – chcę przypomnieć, że budowę, dokończenie tego zbiornika 
Betonox ma w umowie głównej czyli to nie jest koszt, to jest koszt już zawarty jakby 
w umowie natomiast w aneksie będzie kwestia rozbiórkowa i to jest też kwestia 
negocjacji odnośnie zakresu rozbiórek dlatego, że tam w umowie głównej też są inne 
rozbiórki i tu być może będziemy kompensować te działania. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – czyli rozumiem, że układanie prefabrykatów na dalszej 
części trybuny może zakończyć się dopiero po rozwiązaniu sprawy ze zbiornikiem 
i postawieniu tego (słupa), kolejnego elementu kończącego trybunę? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – osie nie są ze sobą 
połączone i decyzje będą zapadały po opinii inżyniera Noska. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – podczas posiedzenia komisji poruszone zostały dwie 
sprawy: drenaż  płyt i drenaż głęboki. Jakby Pan mógł wstępnie opowiedzieć od 
kiedy wiadomo, że wokół hali musi być wykonany jeden i drugi drenaż?  Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – po badaniu gruntu przez 
pana Kumora był pewien zestaw zaleceń, które należy wykonać i one były 
stopniowane ze względu na ich skuteczność. My wykonaliśmy to co konieczne było 
w pierwszym etapie, połączenie z membraną jet -grouting - ową, która została 
zrobiona i na dzień dzisiejszy to wystarcza. W tych zaleceniach pana Kumora jest 
zrobienie takiego drenażu powierzchniowego wokół stadionu. O tym czy go robimy 
będziemy decydować w momencie kiedy wykonamy odwodnienie trybun z tą wcinką, 
o której opowiadałem do ul. Jordana (kawałkiem około 30m do wieńca hali). Jest to 
połączone ponieważ te dwa projekty czyli odwodnienie z płyty boiska i trybun musi to 
być skorelowane. Wykonawca płyty boiska, który robi do tego specjalny projekt musi 
współpracować z wykonawcą tego odwodnienia, które idzie pod trybunami. Teraz 
doszło do spotkania tych dwóch wykonawców i jakby będzie to inwestycja łączna 
czyli będziemy wykonywać ten drenaż głęboki w połączeniu z odwodnieniem płyty 
boiska. Dopiero potem jeśli ( no my uważamy, że tego płytkiego drenaży nie będzie 
trzeba robić)… Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – ale ten głęboki jest 
konieczny? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – ten 
głęboki jest konieczny i z taką wcinką 30m będzie wchodził od strony ul. Jordana pod 
ten bulwar, który dzisiaj jest. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – proszę 
o kserokopię opinii pana Kumora, czy skan tej opinii. Kiedy taka opinia określająca 
etapy prac związane z wodą? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – z tego co informuje mnie pan Maciej Szczepanowski taka opinia 
pana Kumora została już do Państwa wysłana, ale wyślemy jeszcze raz. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy to są te prace geologiczne, które 



dostaliśmy 2 tygodnie temu? Przedstawiciel Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Maciej Szczepanowski – tak jest. Te i z poprzedniego roku.  
Radny Marcin Majewski – czy Państwo, zestaw tych prac dotyczących drenażu 
głębokiego w jakiś sposób szacowaliście? Czy Betonox zaproponował jakieś 
rozwiązanie i jakąś kwotę? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – tak mamy wycenę tego głębokiego odwodnienia, które idzie też 
pod trybunami i tą cenę szacunkową oczywiście obarczoną marżą Betonox-u mamy. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – to żadna tajemnica bo pan dyrektor 
Chrobot mówił chyba o 600 000,00 zł – tak? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – nie, chyba to raczej nie o tą kwotę chodzi. Radny 
Marcin Majewski – to proszę powiedzieć ile to może mniej więcej kosztować? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie pamiętam  
w tej chwili, musielibyśmy sięgnąć do dokumentów. Możemy udzielić takiej informacji 
pisemnie a… Radny Marcin Majewski – to poprosimy o przesłanie takiej informacji. 
Czy Betonox zaproponował też jakąś kwotę za wykonanie tego drenażu płytkiego? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki –  nie,. o płytkim 
drenażu na razie nie było mowy. Radny Marcin Majewski – dowiedzieliśmy się, że 
ten głęboki drenaż i drenaż na stadionie mają wykonywać Wodociągi. Skąd taka 
decyzja i kto taką decyzję podjął. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki –  doprecyzuję. Ten drenaż głęboki mają wykonać Wodociągi 
natomiast drenaż boiska będzie wykonywała firma, która jest podwykonawcą 
wykonania tej płyty boiska. Radny Marcin Majewski – kto zdecydował, że 
Wodociągi będą wykonywały ten odcinek przy hali? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – sytuacja jest taka, że Betonox zaproponował 
pewną kwotę za wykonanie tego drenażu i my szukamy alternatywnych możliwości 
wykonania tego taniej. Jeśli wykonamy to po kosztach i ta cena nie będzie obarczona 
marżą Betonox-u to publiczne pieniądze zostaną w jakiś sposób ochronione. 
Kontaktowaliśmy się z prezesem Wodociągów, zaproponowaliśmy taką współpracę 
i z tego co wiem na poziomie prezesów MOSiR-u i Wodociągów jest wstępna próba 
znalezienia porozumienia w tej kwestii. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – Panie Dyrektorze żeby to wybrzmiał: drenaż tzw. głęboki wzdłuż trybun 
na stadionie robi podwykonawca Betonox-u – tak? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie. Drenaż głęboki to planujemy porozumieć 
się z Wodociągami. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – również 
w zakresie drenażu przy trybunach? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – to jest ten sam drenaż. Mówimy o dwóch drenażach, 
nie o drenażach  tylko o odwodnieniach. Nazwijmy to odwodnieniami dlatego, że 
drenaż nie jest dobrym słowem. To odwodnienie głębokie chcemy żeby zrobiły 
Wodociągi natomiast odwodnienie płyty boiska robi podwykonawca Betonox-u. te 
dwa działania muszą być skorelowane i muszą być połączone po to żeby te wody 
były odprowadzane w jednym kierunku. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – rozumiem, że Wodociągi posiadają właściwą ekipę, która potrafi 
wykonać taki drenaż (głównie wokół hali bo jeżeli chodzi o trybunę to tam jest pusto). 
Wodociągi zrobią to własnymi siłami, nie biorąc podwykonawców? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – ja wierzę w to, że jeśli 
taka rozmowa jest podjęta… Ja tego nie wiem, ale myślę, że Wodociągi jak sama 
nazwa wskazuje mają odpowiednie służby do tego, dlatego wydaje mi się, że 
poradzą sobie z tym zadaniem bez problemu? Radny Marcin Majewski – według 
mojej wiedzy w roku 2015, 2016 lub 2017 Wodociągi już miały zrobić odwodnienie 
tego trenu. Czy ma Pan taką wiedzę? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i ekreacji Robert Dębicki – nie niebyło takich ustaleń wtedy za wszystkie te 
przyłącza odpowiedzialna była firma Rosa. Prawdą jest, że Wodociągi poprawiały, 
powiększały kolektory (zwłaszcza ten od ul. Struga) po to żeby mogły odebrać 
odpowiednią ilość wody. Radny Marcin Majewski – kolejne pytanie dotyczy trybuny 



od ul Jordana. Czy macie Państwo jakiś projekt, wycenę, kosztorys? Czy planujecie 
Państwo wykonanie tej trybuny? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – MOSiR dysponuje kompletnym stadionem zaopatrzonym we 
wszystkie 4 trybuny natomiast decyzja była taka, że w pierwszym etapie wykonujemy 
tylko trybunę północną i południową. Powstała pewna idea podyktowana względami 
technicznymi wykonania trybuny od strony zachodniej i zleciliśmy wycenę tej trybuny 
po to żebyśmy wiedzieli z jakimi musielibyśmy się mierzyć wydatkami natomiast 
żadnych decyzji w tym zakresie na razie nie ma. Radny Marcin Majewski – kiedy ta 
wycena może trafić do MOSiR-u? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – powinniśmy ją mieć w pierwszym tygodniu czerwca.  
Radna Małgorzata Zając – trybuny południowa i północna przewidują 8 500 miejsc, 
czy się nie mylę? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – tak. Radna Małgorzata Zając – to w takim układzie są takie założenia, że 
potrzebne są jeszcze dwie trybuny? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – na dzień dzisiejszy my nie rozpatrujemy tego problemu 
czy to jest konieczne czy nie. Tu jest raczej kwestia techniczna brana pod uwagę, 
możliwości postawienia tej trybuny w późniejszym czasie, w drugim etapie. Tu muszą 
się wypowiedzieć konstruktorzy i musi powstać wycena tej trybuny. O tym, czy na 
dzień dzisiejszy potrzeba jest żeby kibiców weszło 12 000, a nie 8 500 to nie jest dla 
nas główny parametr tej sprawy.          
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy jest możliwe oddanie dwóch 
trybun do użytku, oddanie obiektu do użytku, rozgrywanie imprez piłkarskich na 
stadionie i jednocześnie budowanie trybuny zachodniej i wschodniej? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – według naszej 
dzisiejszej wiedzy trybuny zachodniej nie będzie można zbudować, a może będzie to 
bardzo utrudnione. W tym zakresie jeszcze wypowiadają się inspektorzy. Na razie 
zbieramy informacje w tej sprawie.  
Radny Mirosław Rejczak – czy ta komisja dzisiaj kończy swoją działalność? Kiedy 
będzie pierwsza impreza na hali sportowej? Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – nie kończy. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – najpierw czekamy na odbiór z prawomocnym pozwoleniem na 
użytkowanie, które ma nam przekazać firma Betonox dnia 30 czerwca. Jeśli nic się 
nie wydarzy złego a my takie pozwolenie otrzymamy to zaczniemy się interesować 
jaką pierwsza imprezę na hali zorganizować i w jakim terminie. Czas jest taki COVID 
- owy, wakacyjny, ze te plany na razie są trochę ograniczone. Myślę, że na pewno 
miasto też będzie chciało zorganizować jakieś otwarcie i to będzie główna i pierwsza 
impreza. Imprezy będzie można organizować od momentu uzyskania prawomocnego 
pozwolenia od generalnego wykonawcy.         
Ad. 4. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – w punkcie 4 jest 
przedstawienie sytuacji finansowej spółki w ramach powadzonej inwestycji. Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – jakieś konkretne pytanie 
jeśli mógłby Pan Przewodniczący zadać w tej sprawie. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – do tej pory wiemy, że MOSiR zawarł 11 aneksów. Czy w tym 
momencie o tym co Pan powiedział, że będzie potrzebny aneks na zbiornik 
i dokończenie trybuny (cytuję Pana słowa między 350 000,00 zł a 450 000,00  zł), 
czy MOSiR posiada środki finansowe na zawarcie takiego aneksu?  Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – na dzień dzisiejszy nie 
dysponujemy takimi środkami. Prowadzimy wciąż rozmowy z firmą Betonox 
o pewnych przesunięciach, zaniechaniach, kompensatach, które będą pozwalały na 
dokończenie prac w tym zakresie. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – 
ale jeden z elementów już został znaleziony i zamieniony czyli oświetlenie co wynika 
z aneksu i protokołu konieczności. Czy MOSiR posiada zdolność kredytową? Jak 
będzie trzeba dołożyć np. 10 000 000,00 zł to co wtedy? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie przewidujemy takich kwot do 



dołożenia, także nie chciałbym żebyśmy operowali takimi kwotami. Prezes 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – mamy jeszcze kwotę, 
którą musimy uzyskać od MZDiK po zdaniu dróg to jest około 500 000,00 zł. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – MZDiK Wam zapłaci – tak? Prezes 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – tak bo to jest zwrot 
inwestycji. My przekazujemy drogi i taka jest umowa między MZDiK i spółką MOSiR 
i będą nam musieli zapłacić za to. Być może z tych pieniędzy zapłacimy za tą 
trybunę. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy jest z Państwem ktoś 
kto ma wiedzę ile kosztują poszczególne 3 zadania dziś, a ile miały kosztować 
początkowo (poza układem drogowym bo jego miało nie być)? Pytam o odrębne 
kwoty. Główna księgowa Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Małgorzata 
Skrzyszewska – przy sobie mam notatkę z łącznych kwot, ale jak trzeba będzie to 
przygotuję szybko. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jeżeli się uda to 
może dzisiaj, a jak nie to poproszę na e-mail. Główna księgowa Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Małgorzata Skrzyszewska – na chwilę obecna kwota 
od pierwszej umowy, która opiewała na kwotę brutto 82 250 100,00 zł w tym 
momencie jest kwota 102 974 085,81 czyli wzrost brutto o 20 723 985,00zł. Rozbicie 
na poszczególne zadania przygotuję i wyślę Panu na e-mail.             
Ad.5. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – dostałem od Państwa 
informację jakie postępowania zostały złożone do prokuratury. Nie róbmy sobie 
żartów bo ja nie pytałem jakie zostały złożone do prokuratury bo to już wiemy tylko 
na jakim są etapie. Chyba to nie jest tajemnicą jeżeli Panu  Prezesowi powiem, że 2 
tygodnie temu byłem w prokuraturze przesłuchiwany z tytułu zawiadomienia, które ja 
kierowałem na działania spółki tzn. na działania osób odpowiedzialnych za majątek 
spółki i osób odpowiedzialnych za majątek gminy i ja mogę o tym mówić. Chciałbym 
zapytać na jakim etapie są państwa postępowania bo chyba to nie jest tajemnica. Ja 
mówię z otwartą przyłbicą, że to, które ja składałem z innymi osobami jest na takim 
etapie, że my jako osoby zawiadamiające jesteśmy przesłuchiwani. Prezes 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – na dzień dzisiejszy są 
przesłuchiwani świadkowie. Pracownicy Rosy, pracownicy Suez, pracownicy Maxto. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy zakres odpowiedzialności, czy 
odszkodowań wobec Rosy już jest określony w pełni? Prezes Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – nie. Sprawa dopiero się zaczęła bo też te 
terminy są różne. Na razie dostaliśmy listę świadków, którym mamy zadać pytania bo 
ze względu na COVID to nie odbywa się na sali tylko świadkowie z Krakowa będą 
przesłuchiwani w Krakowie.   
Radna Marta Michalska – Wilk – jaką kwotę na dzień dzisiejszy udało się 
odzyskać? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – na 
razie 10 500 000,00 zł z ubezpieczenia firmy Rosa natomiast ubezpieczenie firmy 
Maxto zostało jakby zawieszone czyli wypłata tego ubezpieczenia i czekamy do 
pewnych rozstrzygnięć procesowych tj. kwota około 1 900 000,00 zł.  
Radny Marcin Majewski – jaka jest teraz kwota tych niedociągnięć, źle wykonanych 
prac? Na jaką kwotę w tym momencie opiewa roszczenie MOSiR-u wobec 
poprzedniego wykonawcy? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – jest trzech beneficjentów naszych roszczeń dlatego ciężko tu 
mówić o konkretnych kwotach, ale na dzień dzisiejszy możemy mówić, że jest to 
kwota około 40 000 000,00 zł. Radny Marcin Majewski – i to nie jest jeszcze jakby 
zamknięty katalog? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – no nie. Będą się pojawiały protokoły konieczności, w których wykażemy 
kolejne błędy popełnione przez poprzedniego wykonawcę przez firmę Rosa 
i uznamy, że jest winien tego, że musimy do tego biznesu dopłacić to będzie on 
powiększał roszczenie jakie będziemy mieli wobec tych trzech firm. Przypomnijmy, 
że Maxto było konsorcjantem i odpowiada jakby solidarnie natomiast firma Suez, 
która odbierała te prace również naszym zdaniem jest winna tego, że te prace 



zostały odebrane. Radny Marcin Majewski – rozumiem, że roszczenia wobec firmy 
Suez też Państwo sobie jakoś zbieracie i będziecie występować o…  Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – tak  zbieramy te 
wszystkie kwoty. Proces się zakończy kiedy skończą się protokoły konieczności 
naprawy tych wszystkich błędów popełnionych przez poprzedniego wykonawcę.  
Ja bym tylko prosił o taką wstrzemięźliwość w szachowaniu w mediach tą kwotą bo 
to są takie trochę wewnętrzne nasze roszczenia, może kwoty, które szacujemy. 
Musimy też wiedzieć, że te firmy maja swoją wydolność być może będziemy 
musieli… Roszczenie jest jednym, a to co uda nam się wywalczyć to jest jakby dwie 
sprawy.                
Radny Marcin Majewski – czy spółka MOSiR zatrudnia eksperta, specjalistę który 
ma odpowiednie uprawnienia budowlane do prowadzenia inwestycji? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – my (tak jak gdzieś już 
wcześniej tłumaczyłem) mamy dział zamówień publicznych, w którym są inspektorzy, 
którzy znają się na prawie budowlanym i prawie zamówień publicznych. Przy tej 
inwestycji posiłkujemy się opiniami fachowców i inspektorów zewnętrznych dlatego te 
tabelki, które Państwu przedstawiamy z kosztami jakie ponieśliśmy zawierają również 
opinie biegłych w zakresie budownictwa. Radny Marcin Majewski – czyli stricte 
takiej osoby, która zna się na prowadzeniu takiej potężnej inwestycji z odpowiednimi 
uprawnieniami nie macie w MOSiR –ze i nigdy nie była zatrudniona? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – wyłoniliśmy w drodze 
przetargu otwartego inspektorów nadzoru, firmę, która nadzoruje budowę.         
Ad. 6. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – przedstawienie wniosków 
i dokumentacji złożonej do administracji państwowej celem oddania do użytkowania 
hali sportowej. Czy to jest po Państwa stronie czy całkowicie po stronie Betonox-u? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – całkowicie po 
stronie Betonox-u. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy ma Pan 
wiedzę, do których już organów zostały złożone i czy ktoś, ze strony MOSiR-u 
koordynuje te działania, czy to jest zostawione całkowicie tylko i wyłącznie Betonox-
owi? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – my 
zostawiliśmy to Betonox-owi. Oczywiście kontrolujemy ten proces, dowiadujemy się 
kiedy jakie dokumenty zostały złożone i kiedy taka kontrola była. Z tego co wiemy 
kontrola z sanepidu już była na wniosek generalnego wykonawcy i wnioski 
pokontrolne zostaną przedstawione w protokole. Pozostałe wnioski (tak jak dzisiaj na 
budowie informował pan Chrobot) będą złożone w najbliższych dniach do straży 
pożarnej, a potem do Państwowej Inspekcji Nadzoru Budowlanego.      
Ad. 7. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy są na chwilę obecną 
jakieś wnioski do rozpatrzenia w zakresie prac dodatkowych? Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie ma. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – kwestia zbiornika też nie jest na razie wnioskiem złożona? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie. Na razie 
wniosków nie ma dlatego, że nie ma decyzji odnośnie dalszego losu tej płyty dennej 
bo tak naprawdę to nie jest zbiornik tylko na razie mamy płytę denną i decyzja 
dotyczy tej płyty co z nią dalej. Czy będzie wykorzystana, dalej będzie nadbudowa, 
czy będzie zlikwidowana i zbudowana od nowa.    
Ad. 9. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – pojawiają się informacje,  
MOSiR ich nie dementuje. Chciałbym zapytać o montaż i ewentualną dostępność 
przystosowania obiektu przy ul Narutowicza pod kontem wymogów ekstraklasy i I ligi. 
Czy możemy o tym porozmawiać uczciwie? Jak to na dziś wygląda? Czy to są tylko 
spekulacje medialne? Czy MOSiR rozważa taką inwestycję w montaż podgrzewania 
murawy, a jeżeli tak to czy jakieś inne prace są niezbędne żeby dostosować i czy jest 
to możliwe żeby dostosować obiekt przy ul Narutowicza do wymogów ekstraklasy? 
Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – na dzień 
dzisiejszy wiemy, że Radomiak zwrócił się do firmy o złożenie oferty ile kosztowałoby 



zrobienie tego elektrycznego podgrzewania murawy. Ja nawet kopię tej ofert mam. 
Jeżeli chodzi o finansowanie Radomiak sam próbuje znaleźć możliwość i pozyskać 
środki. Sam próbuje to zrobić na swój koszt. Resztę wymogów, które by musiało 
boisko na ul. Narutowicza spełniać jesteśmy wstanie spełnić sami bo… Wiązałoby 
się to też z dodatkową trybuną bo trzeba by było zwiększyć liczbę miejsc, ale można 
to zrobić na takiej samej dostawianej trybunie jaka już jest dla kibiców przyjezdnych.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – i to by wystarczyło – tak? Prezes 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – z tych wniosków, 
które dostaliśmy z PZPN to pewne roboty już przy dostosowaniu do I ligi były 
zrobione. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli to nie jest jakby 
wykluczone, że Radomiak w I lidze, czy w ekstraklasie nie będzie grał na 
Narutowicza? Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – 
na dzień dzisiejszy… Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – rozumiem, że 
podgrzewanie elektryczne to wcale nie mówimy o montażu podgrzewanej murawy 
tylko to są jakieś elementy przenośne, że tą murawę się dogrzewa? Prezes 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – to jest tak, że nacina 
się murawę i wprowadza się przewody tzw. grzałki elektryczne i to jest już na stałe. 
Tego się nie przenosi, to zostaje w boisku. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – i można w to potem rzucać oszczepem albo kula jak przyjadą 
lekkoatleci? Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – 
na 8 cm głębokości jest grzałka. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – to są przewody oporowe więc proszę się nie denerwować bo tam 
nie będzie zagrożenia życia.              
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jak stoimy na tą chwilę z płatnością 
do Betonox-u? Kiedy Betonox dostanie więcej niż dostał? Prezes Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – my się rozliczamy na bieżąco. Co 
jest zrobione to rozliczamy. Zgodnie z umową robota musi być zrobiona, odebrana 
dopiero jest zapłacona, wystawiana faktura z terminem 30 dni. Wiadomo, że pewna 
kwota jest zatrzymana 5% do momentu uzyskania pozwolenia na użytkowanie.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – z podwykonawcami to oni są chyba 
rozliczeni? Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła – do 
każdej faktury składa Betonox oświadczenia, że są rozliczeni z podwykonawcami.    
Radny Tomasz Gogacz – czy na dzień dzisiejszy te warunki wodno – gruntowe są 
już w jakiś sposób na 100% zabezpieczone? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – przeprowadziliśmy badania, (firma pana Kumora) na 
wyniki którego powoływał się dzisiaj kilkukrotnie pan dyrektor Chrobot są jakby 
zrobione tzn. te odwierty zostały wykonane, wnioski do tego zostały sformułowane 
i na podstawie tych wniosków konstruktor wypowiada się co do zabezpieczenia 
konstrukcji trybun. Tyle mogę powiedzieć w tej sprawie i to padło też kilkukrotnie na 
dzisiejszym spacerze więc nic więcej w tej sprawie powiedzieć nie mogę. Radny 
Tomasz Gogacz – jaka jest odpowiedzialność inwestora czyli Betonox-u za to, że te 
plastyczne grunty i te stosunki wodno – gruntowe niestety nie będą odpowiednie 
i konstrukcja zacznie osiadać, instalacje pękać i co dalej? Kto za to będzie 
odpowiadał za rok, dwa, trzy jeżeli to wszystko będzie niestety osiadało i będzie 
niszczone? Kto za to będzie odpowiadał i płacił za te straty, które będą 
spowodowane przez pęknięcie, osiadanie budynku? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – odpowiedzialność za należyte wykonanie 
umowy ponosi generalny wykonawca. Generalny wykonawca, który wciąż oczekuje 
od nas działań, decyzji w kwestii zabezpieczenia tych konstrukcji w taki sposób, aby 
jego odpowiedzialność była minimalna tzn. żeby nie następowały tam jakieś kwestie 
degradacyjne. Stąd też te wszystkie działania, które są związane ze wzmacnianiem 
tych trybun, a także z odwadnianiem tego obiektu. Pełną odpowiedzialność za 
wykonane prace przez generalnego wykonawcę ponosi generalny wykonawca. 
Składa nam tytułem zabezpieczenia, zabezpieczenie gwarancyjne, a wcześniej 



należytego wykonania prac. Radny Tomasz Gogacz – czy wykonawca w swoim 
interesie żeby mieć pewność stabilności podłoża nie żąda żeby zlecić ten płytki 
i głęboki drenaż bo generalnie to warunkowo, że będziemy rozważali, pytali się co 
dalej, że on tego wymaga bo  to jest granica bezpieczeństwa? Bez tego tzw. 
margines błędu, że to wszystko będzie osiadać po prostu będzie nie wystarczający. 
Ta budowa za rok, dwa, trzy będzie pękać. Będziemy mieć szczeliny w budynku, na 
trybunach itd. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 
gwarantuję Panu, że firma Betonox fantastycznie dba o swoje interesy i oczekuje 
takich rozwiązań, które nie przysporzą jej kłopotów w trakcie eksploatacji. Te 
wszystkie działania, które są podejmowane dzisiaj na obiekcie oprócz tego, że 
zabezpieczają życie kibiców to też zabezpieczają interesy firmy Betonox, która 
musiałaby usuwać usterki na własny koszt.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – jako, że nie znamy terminu kiedy 
pan Gęsiak podejmie decyzję co zrobić z elementami trybuny południowej jeżeli 
chodzi o podkładki neoprenowe, jako, że nie znamy terminu rozpoczęcia prac przy 
trybunie północnej w jaki sposób pan widzi możliwość realizacji harmonogramu prac? 
Miesiąc temu mówił Pan, że otrzyma od wykonawcy nowy harmonogram. Czy ten 
harmonogram został przedstawiony? Jak wiemy prace na podstawie tego 
harmonogramu mają zakończyć się 31 grudnia 2021 roku. Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – Panie Przewodniczący rzeczywiście 
potwierdzam, że mówiłem o tym harmonogramie, ale oczywiście znowu muszę się 
odwołać do pewnej dynamiki zdarzeń, która na obiekcie się odbywa. Generalny 
wykonawca uzależnił pokazanie nam tego harmonogramu od opinii konstruktora 
dlatego, że żeby można było przejść do kolejnych działań i zaplanować te działania 
terminowo, trzeba wiedzieć, czy pewnych prac nie będzie trzeba wykonać wcześniej. 
Tym samym do przedstawienia tego harmonogramu generalny wykonawca jest 
zobligowany w terminie 14 dni od momentu wydania tej opinii konstruktora. Musimy 
chwileczkę poczekać. Mam nadzieję, że w ciągu najbliższych trzech tygodni 
generalny wykonawca przedstawi nam ten harmonogram. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – mówimy o konstruktorze panu Gęsiaku czy o panu Nosku? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki –  o panu Nosku. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czyli w związku z tym, że jest 
konstruktor to Państwo odstąpili od rozliczania, od wymagania, czy od realizacji 
harmonogramu przez głównego wykonawcę – tak? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – jeszcze raz powtarzam. My w tej chwili 
naprawiamy to wszystko co nam zakopał w gruncie i czego o czym nie wiedzieliśmy 
pan Saczywko. Ponieważ nie wiedzieliśmy i zresztą generalny wykonawca musi 
sobie z tymi tematami poradzić to uzależnia przedstawienie harmonogramu z kwestią 
zakończenia naprawy tego co popsuł poprzedni wykonawca. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – czy macie już wyniki badań sprawdzających na 
trybunie południowej? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – tak. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – i jakie są to wyniki? 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – wnioski 
będziemy mieli najprawdopodobniej jeszcze dzisiaj, a jak nie to jutro. To jest to 
o czym informowałem na początku czyli pan inż. Nosek w tej chwili pracuje nad 
analizą danych przedstawionych przez firmę pana Kumora. Przewodniczący 
Komisji Łukasz Podlewski – za tydzień jest sesja, czyli do sesji już wszystko będzie 
rozwiązane. Chodzi o to jakim cudem w ciągu 6 miesięcy powstanie stadion skoro 
jeszcze nie doszliśmy do poziomu „0”.    
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – czy oświetlenie na trybunie 
północnej i południowej jest wystarczające żeby obiekt spełniał wszelkie wymogi 
związane z przepisami do gry w piłkę nożną? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu 
i Rekreacji Robert Dębicki – tak. Jeśli chodzi o przepisy ekstra klasy będzie to 
oświetlenie spełniało te wymagania. Radny Marcin Robert Kaca – jakie jest 



założenie ilości luksów na stadionie przy Struga? Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – około 2000 luksów.   
Radny Tomasz Gogacz – jak się nazywa inżynier kontraktu tej wspaniałej 
inwestycji? Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Grzegorz Janduła –
firma nazywa się Inpraxi. Radny Tomasz Gogacz – a inżynier kontraktu? Dyrektor 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – szefem zespołu 
inspektorów jest pan Marek Żmudzki. Radny Tomasz Gogacz – czy jest możliwe 
żeby ktoś z inspektorów przyszedł na naszą komisję. Przewodniczący Komisji 
Łukasz Podlewski – nie. Zapraszam na każda komisję i chyba nie jest to możliwe.    
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – ile osób dzisiaj pracuje w MOSiR-
ze? 107? ? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – 
około 110. Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – pytam w związku z tym, 
że 30 czerwca jakby za pasem czyli od 1 lipca przejmujecie obiekt 
w gospodarowanie. Trzeba tam chociażby sprzątać czy szykować imprezy. O ile 
w polityce kadrowej MOSiR-u jest przewidywane zwiększenie zatrudnienia jeżeli 
chodzi o obiekt na Struga 63? Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Robert Dębicki – na razie nie snujemy takich planów. Bazując na pewnym 
doświadczeniu, za które Państwo dość mocno nas piętnowali za to, że zatrudniliśmy 
profesjonalnego menadżera do hali więc dzisiaj nauczeni doświadczeniem będziemy 
sowimi siłami obsługiwali pierwsze dni funkcjonowania hali. Jeżeli będą zadaniowo 
powstawały potrzeby do jej obsługi to będziemy takich osób szukać. Na dzień 
dzisiejszy sporo prac chcemy wyprowadzić poza MOSiR i żeby mogły to robić firmy 
zewnętrzne natomiast do takiej bieżącej obsługi życie pokaże. Jeśli będą potrzebni 
pracownicy będziemy ich na bieżąco szukać. Przewodniczący Komisji Łukasz 
Podlewski – czy znany jest szacunkowy koszt jaki poniesie spółka MOSiR 
w związku z utrzymaniem hali? Miesięczny koszt utrzymania hali, jej funkcjonowania 
(prąd, gaz sprzątanie, woda…) Prezes Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
Grzegorz Janduła – robimy takie szacunki, ale po prostu nie pamiętam teraz. Muszę 
zajrzeć do notatek i postaram się to przekazać.  
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – pozwolę sobie odpowiedzieć panu 
Dębickiemu. Panie Dyrektorze, Pan tak wypomina nam panią menadżer. Przypomnę 
pani menadżer w ciągu 14 miesięcy zarobiła 140 000,00 zł gdyby Pan ją trzymał do 
dziś to by była kwota prawie 500 000,00 zł. Może na drugi raz warto przemyśleć czy 
zarzucać radnym takie rzeczy, czy nie. Czy chciałby Pan nadal płacić 12 000,00 zł 
miesięcznie osobie, która ma organizować imprezy na hali. Dyrektor Miejskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – nie chciałbym żeby pan odnosił takie 
wrażenie, że pod wpływem ciśnienia komisji my zwolniliśmy pracownika. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – wtedy jeszcze nie było komisji. 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert Dębicki – zaistniała taka 
sytuacja z halą i pracownik został zwolniony bo nie było dla niego działania. 
Przewodniczący Komisji Łukasz Podlewski – dlatego właśnie mówię, że wtedy nie 
było nawet komisji więc Panie Dyrektorze czasem warto się powstrzymać od 
zbędnych komentarzy. Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Robert 
Dębicki – ja sobie zdaję sprawę, że komisji jeszcze nie było natomiast pytania 
o panią menadżer były dość agresywne.     
Więcej spraw nie było.  
W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji podziękował 
wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie.                                                        
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